

DER FREUNDKREIS DES  
MAX DELBRÜCK CENTER  
PRÄSENTIERT

# CAMPUS KINO

FRIENDS AND SUPPORTERS  
OF THE MAX DELBRÜCK  
CENTER PRESENT

NEXT MOVIE / NÄCHSTER FILM

## FEMALE PLEASURE (OmU)

REGIE: BARBARA MILLER

Tuesday / Dienstag

01.11.2023

18:00 h

MDC.C, Axon

**Free Entry.**

Movie in English with  
German subtitles.

**Freier Eintritt.**

Original mit deutschen  
Untertiteln.

Max Delbrück Center  
MDC.C, AXON  
Robert-Rössle-Str.10  
13125 Berlin

CAMPUS CINEMA

MAX  
DELBRÜCK  
CENTER  
FREUNDKREIS

## FEMALE PLEASURE

Five extraordinary women are at the centre of Barbara Miller's documentary. The Swiss director portrays five courageous, wise and self-determined women from different cultures: Deborah Feldmann, famous by her autobiographical debut novel "Unorthodox", Leyla Hussein, Rokudenashiko, Doris Wagner and Vithika Yadav. They break the taboo of silence and share their experiences as women with their gender roles in different societies. A film about supposed sinners, suspicious female lust and control by men. A film that shakes up and remains emphatic. Men are especially welcome. -----

Fünf außergewöhnliche Frauen stehen im Zentrum von Barbara Millers Dokumentarfilm. Die Schweizer Regisseurin portraitiert fünf mutige, kluge und selbstbestimmte Frauen aus verschiedenen Kulturen: Deborah Feldmann, bekannt geworden durch ihren autobiografischen Debütroman „Unorthodox“, Leyla Hussein, Rokudenashiko, Doris Wagner und Vithika Yadav. Sie brechen das Tabu des Schweigens und teilen ihre Erfahrungen als Frauen mit ihren Geschlechterrollen in verschiedenen Gesellschaften. Ein Film über vermeintliche Sünderinnen, verdächtige weibliche Lust und die Kontrolle durch Männer. Ein Film, der aufrüttelt und nachdrücklich bleibt. Männer sind besonders willkommen.

Directors: **Barbara Miller**

Max Delbrück Center  
MDC.C, Axon

CAMPUS KINO